
 
 
  

www.daugvt.lv 
 

 Latvijai 94! 

 Kāds bija mācību gada starts? 

 Vācija runā par mums 

 Pirmās vietas – mūsu lepnums 

 Ne vārda par skolu 

 Es pat sapnī redzu savus skolēnus... 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Rīga ir viena no retajām Eiropas pilsētām, kur ir 

saglabājies ļoti bagāts jūgendstila arhitektūras, 

mākslas un dizaina objektu klāsts. Rīga ir 

Eiropas mēroga jūgendstila metropole. 

 

Rīgas Centrāltirgus ir lielākais tirgus Baltijā un 

viens no lielākajiem atklāta tipa tirgiem gan 

Eiropā, gan pasaulē.  

 

Ventas rumba (Kuldīgā) ir platākais ūdenskritums 

Eiropā (249 m), dabisks ūdenskritums, ap kuru 

izveidojušās virkne leģendu un vēsturisku 

notikumu. Hercoga Jēkaba izgudroto zivju ķeramo 

ierīču dēļ uz rumbas Kuldīgu senatnē dēvēja par 

pilsētu, kur lašus ķer gaisā. 

 
No 1969. gada līdz 1988. gadam Rīgā dzimušais 

Anatolijs Lapiņš bija "Porsche" galvenais 

dizainers. 

 

Ir zināms, ka Ziemassvētku eglīšu 

uzstādīšanas un rotāšanas tradīcija tika 

aizsākta tieši Latvijā apmēram   15. gs. Un 

tikai 16. gs. tā jau iesākās Ziemeļvācijā. 

 

Interesanti fakti par mūsu mājām 
Vai Js zinājāt...ka tieši Latvijā sāka ražot pasaulē 

pirmo fotoaparātu VEF Minox. To izgudroja 

rīdzinieks Valters Caps 1937. gadā 
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Каждый день, приходя в школу, а кто- то и на 
работу, мы не задумываемся о том, что каждый 
из нас - это отдельный мир! Огромный, богатый 
и очень часто неизведанный Мир. Именно 
поэтому наша новая рубрика называется „Ни 
слова о школе” И в этом выпуске героиня нашей 
рубрики -  преподаватель Даугавпилсского 
государственного техникума Наталья Карпова.  

- Кто Вы по гороскопу? 

 -Я Водолей. (Ссылку от астролога см. ниже) 

- А как Вы считаете, гороскоп влияет на 
личность человека или Вы относитесь к этому 
скептически? 

- Это зависит от моего внутреннего состояния и 
настроения! 

- Без чего Вы никогда не выходите на улицу? 

- Без сумочки и косметички, эти вещи со мной 
всегда. 

- Что всегда можно найти в Вашей сумочке? 

- Тушь, помаду, духи! 

 

 

 

 

- Нравится ли Вам шопинг? Где чаще всего 
делаете покупки?  

- Обожаю шопинг! Это поднимает мне 
настроение! Чаще всего закупаюсь в „Rimi”, 
„Solo” и „Maxima”. 

- С чего начинается Ваш день? 

- Мой день начинается с кормления моего 
любимого кота Кузи. 

 

- Расскажите поподробнее о Ваших домашних 
питомцах. 

- У меня была собака – Бим. Прожила она с нами 
17 лет, и когда она потерялась, я переживала 
так, как будто потеряла родственника. Сейчас со 
мной мой кот Кузя, живет с нами 3 года. Я 
подобрала его на улице ещё котёнком. 
Животные дружно жили, больших ссор не было, 
но, правда, Бим ревновал меня к Кузе! 

- Какую музыку предпочитаете слушать? 

-Я свою жизнь разделяю на два этапа: в 
молодости я любила поп-музыку, а теперь 
классическую. Особенно очень люблю слушать 
Ф. Шопена, Й. Гайдна. А вот Рок никогда не 
любила. 

 

 

Мне даже снятся мои ученики... 

Ne vārda par skolu… 
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- Если бы Вы получили миллион латов, куда Вы 

бы их потратили? 

- Я бы обязательно поделилась  с моими 
родственниками и друзьями. 

- Что Вам всегда поднимает настроение? 

-Скажу вам честно, мне всегда поднимают 

настроение мои ученики и коллеги. 

- А если кто- то огорчает… 

- Бывают и такие моменты, но я очень быстро 
забываю, никогда не держу обиду на своих 
учеников и коллег. Даже когда в отпуске, первый 
месяц я ни о чем не думаю, а потом я скучаю, и 
настолько сильно мне не хватает работы, что 
ближе к августу мне даже снятся мои ученики! Я 
их всех очень люблю! 

- Как Вы относитесь к своему Дню Рождения? 

Для Вас это праздник или обычный день? 

- Если честно, до определённого момента это 
был праздник, а потом стала воспринимать 
даже с  грустью. Сейчас это тоже праздник, но 
совсем иначе. 

-Какой для Вас был самый лучший и 
запоминающийся подарок на протяжении всей 
Вашей жизни? 

- Когда в мой День Рождения мой ребенок 
сделал первые шаги. 

- Приближаются Новогодние праздники, ждёте 
ли Вы их, Деда Мороза, ёлочку, подарки? 

-Наверное, я уже большая девочка, и Дед Мороз 
уже не для меня, но ёлочка и подарки будут. 

- Какого подарка Вы ждёте на Новый год? 

- Под ёлочкой любой подарок в радость, а тем 
более неожиданный! 

 

 

 

Arina Zolotuhina TT-11 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Пометка астролога 

P.S. Большинство людей любят радугу. Но 

Водолеи любят ее больше всех, они живут на 

радуге. Больше того, они разобрали ее на части, 

исследовали каждый цвет и тем не менее 

продолжают в нее верить. Положительные, 

жизнерадостные и очень активные люди. 
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Новый учебный год только стартовал, но уже и 

успел набрать скорость, а в учебе, как и в 

спорте: с какого старта начинается борьба, на 

такой результат можно и рассчитывать, именно 

поэтому мы решили задать несколько вопросов 

заместителю директора по учебной работе 

Даугавпилсского государственного техникума 

Олегу Карташову. 

 

Как, на ваш взгляд, начался учебный год? 

На данный момент у нас в техникуме учатся 

1724 ученика, из которых 68% успевающие. 

Группы, у которых наивысший средний балл на  

1-ом курсе, - это: KV-11, L-11, TT-11, 

на 2-ом курсе лидируют V-21, 12-A, KV-21, TT-21, 

и на 3-ем KV-31, L-31, TT-31, V-31.  

А вот улучшить результаты в учебе необходимо 

группам AM-11, PR-11, ATS-21, VA-21, SC-31,      

GP-11, 6-A и 8-A. 

Радует, что с октября в техникуме появился 

новый проект, по которому европейские группы 

получают стипендию от 56 до 73 Ls 

Обсудив вопросы, касающиеся этого учебного 

года, мы не удержались от того, чтобы задать  

 

 

Олегу Карташову несколько вопросов о том, как 

протекали его школьные будни. 

Скажите, а какой урок у вас был самый 

любимый? 

Любимым уроком, как и у большинства наших 

учеников, был спорт, но это не мешало мне 

иметь достаточно высокие оценки по другим 

предметам. Я не могу сказать, что я был круглый 

отличник, но среднюю школу я закончил 

довольно хорошо.  

А если бы у вас сейчас был выбор: учиться в 

школе или работать, что бы вы выбрали? 

Сложно сказать. Учиться, конечно, проще, но я 

бы, наверное, не хотел вернуться в школу, а 

скорее в студенческие годы: там уже было 

больше понимания, что ты делаешь, а главное, -

зачем. 

 

 

Ваши пожелания нашим ученикам… 

Хотелось бы пожелать нашим ученикам 

успехов в учебе, терпения, ведь учебный 

год только начался. 

Lauma Rokjāne KV-11 

  

Mācību gads soļo pa pasauli 
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Katram ziedam ir sava rasas 

pērle... 

Kas visās varavīksnes krāsās 

mirdz. 

Kā gribētos to satvert saules 

starā 

Un dāvināt to Jums no sirds!!!  

Septembra jubilāri 

 

Macaks Andrejs 

Ļecka Dina 

Orlova Svetlana 

Gļinska Inga 

Davidāns Leonīds 

Aleksejeva Jeļena 

Bazarova Olga 

Černiševa Nataļja 

Kartašova Oksana 

Ivanova Ludmila 

Antoneviča Ilona 

Vinogradova Tatjana 

Strautmane Valentīna 

Kružkovs Jevgeņijs 

Dauģerts Artūrs 

Minčonoka Antoņina 

 

 

Novembra jubilāri 

Kozočkina Alla 

Arhipova Olga 

Ņikitina Nataļja 

Fjodorova Nelli 

Saulīte Valentīna 

Dortiņš Andrejs 

Elksniņa Alīna 

Pupels Vladimirs 

Gornostajeva Larisa 

Žemčugova Nataļja 

Lavrenovs Aleksejs 

Semjonovs Mihails 

Kozlovskis Eižens 

Cvetkovs Vladimirs 

 

 

 

 

 

 

 

 

Oktobra jubilāri 

Macaks Andrejs 

Ļecka Dina 

Orlova Svetlana 

Gļinska Inga 

Davidāns Leonīds 

Aleksejeva Jeļena 

Bazarova Olga 

Černiševa Nataļja 

Kartašova Oksana 

Ivanova Ludmila 

Antoneviča Ilona 

Vinogradova Tatjana 

Strautmane Valentīna 

Kružkovs Jevgeņijs 

Dauģerts Artūrs 

Minčonoka Antoņina 

 

Tikai Jūs, kurus rudens izvēlējās 

par saviem bērniem, zināt, kas ir 

vēsais siltums rudens vakaros un 

gaiša tumsa rudens agrajos rītos … 

Jūs esat īpaši cilvēki! 

  

Svētki katru dienu! 

Cien. Daugavpils Valsts tehnikuma audzēkņi un skolotāji, kuri ir dzimuši mēnešos, kad rudens rotā  

 

zemi ar savu krāšņumu! Apsveicam Jūs dzimšanas dienā un gribam atgādināt, ka  
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„Tava pasaule ir tik plaša, cik plašas ir tavas 

valodas robežas” 

Šī frāze ļoti spilgti parāda mūsdienu realitāti. 

Pasaules vārti ir vaļā tiem cilvēkiem, jo īpaši 

jauniešiem, kas vēlas apgūt jauno un nezināmo. 

Tieši tādi jaunieši projekta ietvaros viesojas 

Daugavpils Valsts tehnikumā jau divas nedēļas. 

Viesi no Vācijas pilsētas Drēzdenes pavada 

Daugavpilī notikumiem bagātas dienas, pirmajā 

dienas pusē viņi iziet praksi, bet pēcpusdienā 

iepazīst Latvijas, Daugavpils un mūsu tehnikuma 

dzīvi. Tieši šajā darbā viņiem palīdz parlamenta 

pārstāvji. Piemēram, otrdienās viņi novada latviešu 

valodas stundas viesiem no Vācijas, kuri tagad zin 

kā sasveicināties latviešu valodā, īsumā pastāstīt 

par sevi un uzdot jautājumus sarunas biedram. Bija 

ļoti interesanti novērot ar kādu aizrautību, centību 

un interesi cilvēki, kuri līdz šim nebija pat dzirdējuši 

par latviešu valodu, centās izrunāt vārdus ar visām 

latviešu valodas „viltībām”- ar garumzīmēm, 

divskaņiem utt.  

Bet jau pēc neilga laika mūsu viesi aizbrauks mājās 

un ņems sev līdzi iespaidus, atmiņas un pārdomas 

par visu redzēto Latvijā. Mēs, protams, nevarējām 

palaist garām iespēju uzzināt, kādi visspilgtākie 

iespaidi paliks vāciešu atmiņā pēc brauciena uz 

Daugavpili. 

 

 

 

 

 

 

Mariel Enge: „Visvairāk 

mani pārsteidza lielas un 

skaistas baznīcu ēkas, kas 

atrodas baznīcu kalnā 

netālu no Daugavpils 

Valsts tehnikuma, mūsu 

pilsētā arī ir līdzīgas 

baznīcas, bet ēku 

rotājums un stils nav tik krāšņs un spilgts, kā pie 

jums. Arī skola mani pārsteidz ar savu lielumu un 

audzēkņu daudzumu, mums ir mazāka.” 

Sandra Aumris:  „Jūsu pilsētas 

iedzīvotāji un tehnikuma 

audzēkņi ir ļoti atvērti un 

draudzīgi pret viesiem no 

citām valstīm, neskatoties uz 

to, ka vācu valodā mums bija 

grūti sazināties, angļu valodā 

mēs labi saprotamies. Pēc 

latviešu valodas nodarbībām 

mēs pat dažus vārdus varam 

pateikt latviski. ” 

Markus Affeld: „Es pamanīju, ka Daugavpilī dzīvo 

daudz dažādu tautību un cilvēki sarunājas dažādās 

valodās, bet pati 

pilsēta mani 

pārsteidza ar to, ka 

centrā ir liels tirgus 

laukums, kur tiek 

pārdoti svaigi dārzeņi 

un augļi, Drēzdenē 

pirkumus parasti veic 

tikai un vienīgi 

lielveikalos, kur 

prece jau ir iepakota, 

bet tādu „dzīvu” 

tirgu es nekad 

neesmu redzējis. Un, 

protams, nevar nepamanīt cik skaistas Daugavpilī ir 

meitenes un sievietes, prieks skatīties. ” 

 

Vācieši par mums 
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Mendi Buro: „ Pirms šī brauciena 

es par Latviju vispār neko nebiju 

dzirdējusi, bet tagad man ir sajūta, 

ka mēs esam kaimiņvalstis.” 

 

 

David Hruschka: „Daugavpils ir kontrastu pilsēta, 

kur draudzīgi sadzīvo dažādu laikmetu ēkas, gan 

vecās, gan mūsdienu celtnes. Mums bija ekskursija 

„Krievu namā”, kur 

mums bija ļoti 

interesanti apskatīt 

krievu lietišķo 

mākslu, mēs 

beidzot zinām, kā 

izskatās krievu 

Matrjoška, par 

kuru runā visā 

pasaulē. Man ļoti 

patīk!” 

  

 

 

Daugavpils. Ēka Saules un Viestura ielu krustojumā 
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Drēzdenes vēsturiskā centra panorāma. 
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Eksāmens. Pasniedzējs jautā: 

- Jautājums uz pieciem punktiem: ar ko mēra 

spriegumu? 

- Nu labi, jautājums par četriem: vai spriegumu mēra ar 

ampērmetru, voltmetru vai ommetru? 

- Skaidrs, jautājums uz trīs: vai spriegumu gadījumā 

nemēra ar voltmetru? 

 

Studentu dialogs:  

- Uz kurieni tu tā skrien?  

- Uz universitāti - uzzināju, ka šodien būs kolokvijs!  

- Kas tas tāds? 

- Nezinu, bet katram gadījumam prezervatīvus paņēmu 

tā pa vairāk... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Если я решил ничего не 
делать - меня уже не 

остановить! 

Эра интернета. Юзер под окном юзерши 

ночью:  

- Киско! Выхади! Креведко прышол!  

Голос из какого-то окна:  

- Иди домой, боянщег, капс закрой, люди спят!  

Из другого окна:  

- Жжешь! Плюс адин! 

Pasmaidi  
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Mēs uzdāvinātu 

pulksteni, lai visiem 

darbiem pietiktu laika! 

KV-21 

 

Ja es varētu, es uzlabotu 

Latvijas budžetu, nauda būtu 

vislabākā dāvana mūsu valstij. 

Antons Ivanovs AM-11 

Kādi svētki bez puķēm? Mēs uzdāvinātu 

mūsu valstij krāšņas puķes, lai viņa 

ziedētu, lai būtu draudzīga ar visām 

valstīm. 

Anastasija Pupina un Jūlija Žunda KV-21 

Es Latvijai, kā arī visiem 

cilvēkiem, uzdāvinātu 

veiksmi, drosmi un 

pacietību pret apkārtējiem. 

Marks Tarasovs KV-21 

 

Cilvēks savai valstij var uzdāvināt  spējas un 

talantus, tāpēc es kopā ar mūsu tehnikuma 

kori uzdāvināšu Latvijai dziesmu. Es ceru, ka 

sanāks laba dāvana...  

Andris Zdankovskis SC-21 

Mēs uzdāvinātu lielu naudas 

fondu, lai mūsu valsts būtu attīstīta 

un interesanta tūristiem. Mēs 

uzskatām, ka tas ir ļoti svarīgi, lai 

par mūsu valsti zinātu visā pasaulē.  

KV-41 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lauma Rokjāne KV-11 

  

Aptauja 

Kāpēc mums tik ļoti patīk svētki? 
Pirmām kārtām tāpēc, ka mums šajā dienā velta daudz uzmanības, prieka un, protams, 
dāvina dāvanas! 
18 novembrī Latvija svinēs savu dzimšanas dienu, šogad tai aprit 94 gadi! 
Iedomājies, ka Latvija nevis sastāv no cilvēkiem, bet pati ir cilvēks, kas ir ielūdzis tevi 
dzimšanas dienā. 
Ko tu viņai uzdāvinātu? Kāda dāvana būtu vispiemērotākā Tavai valstij? 
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Pirmās vietas - mūsu lepnums 

18.10.-19.10.2012. Ogrē notika profesionālo iestāžu 
pašpārvalžu seminārs, ar nosaukumu „Inovācijas 
Akadēmija 2012”. Seminārā piedalījās 33 izglītības 
iestādes no visas Latvijas. Mūsu pilsētu pārstāvēja: 
Daugavpils pilsētas skolēnu un studentu parlaments, 
Daugavpils Valsts tehnikums, Daugavpils Tirdzniecības 
skola, Daugavpils Celtniecības skola un Daugavpils 
Saules skola. Daugavpils Valsts tehnikumu pārstāvēja 
Katrīna Lukaševiča EG-31, Ligita Možeiko EG-31 un 
parlamenta konsultante Inga Gļinska. Semināra ietvaros 
notika katras komandas prezentācijas aizstāvēšana, 
kurā bija iespēja parādīt savas mācību iestādes 
specifiku, audzēkņu līdzdalību pasākumu organizācijā un 
skolas iekšējā dzīvē. Visiem dalībniekiem tika piešķirtas 
vietas par prezentācijas prasību ievērošanu. Daugavpils 

Valsts tehnikuma prezentācijai tika piešķirta  1. vieta.  

 

30.oktobrī Daugavpils Valsts tehnikuma parlamenta 

pārstāvji piedalījās Pilsētas parlamenta rīkotā 

pasākumā. „Es pilsētā”. Pasākuma mērķis bija iepazīt 

pilsētu un tās populārākas vietas. Visu skolu komandas 

startēja no jaunības un vēlāk devās pēc nozīmētā 

maršruta, kur katrā pieturpunktā bija jāizpilda konkrēts 

uzdevums, kas ļāva virzīties tālāk. Daugavpils Valsts 

tehnikuma parlamenta komanda ieguva 1. Vietu. 

 

 

 

 

 

 

 

01.11.2012 notika Latvijas profesionālo mācību iestāžu 

sacensības galda tenisā. Daugavpils Valsts tehnikums –

vienīgā mācību iestāde Latvijā, kas sacensībās tika 

pārstāvēta ar divām komandā - vīriešu un sieviešu. Abas 

komandas iepriecināja mūs ar sasniegumiem. Sieviešu 

komanda kopvērtējumā  ieguva 2. Vietu, bet arī 

individuālajā turnīrā Daugavpils Valsts tehnikuma 12.  

Grupas audzēkne Olga Ačkurova ieguva 2. Vietu. 

Apsveicam! 

Vīriešu komanda arī ieguva 2. Vietu, zaudējot tikai 

visstiprākai komandai no Liepājas . Individuālajā turnīrā 

Ilja Konovalovs (21.gr) ieguva 3. vietu un iespēju 

piedalīties Baltijas čempionātā. 

Paldies treneriem un skolotājiem par sportistu 

sagatavošanu un direktorei Ingrīdai Brokānei par 

komandas finansiālo atbalstu! 

 

 

 

News 
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Здравствуй дорогой читатель! Если ты энергичен, эмоционален и любишь весело 

проводить время, у тебя есть уникальная возможность попробовать свои силы, проявить 

свои таланты в самой веселой и популярной игре 21 века «Поле Чудес»  

Мы приглашаем всех желающих принять участие в возрождении «КВН» нашего 

техникума. Если ты дочитал до сего момента, мы рады ждать тебя в нашей крепкой и 

дружной команде. 

Если у тебя отличное чувство юмора, но ты не можешь донести мысли до зрителя, 

приходи к нам, мы поможем переступить эту черту. КВН это не игра – это стиль жизни… 

По всем вопросам обращаться по телефонам: 

Артур – 25927727 zz 

Вадим – 28836446 zz 
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